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ΣΥΝΑΣΠΙΣΜΟΣ ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΙΚΗΣ ΑΡΙΣΤΕΡΑΣ
 
 

ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Β’ ΑΘΗΝΑΣ 

ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς τους κ.κ. Υπουργούς:

- Οικονομίας & Οικονομικών
- Δικαιοσύνης

 
Θέμα: Παραμένουν άλυτα τα χρόνια προβλήματα των δικαστικών υπαλλήλων

 
Σε αγωνιστικές κινητοποιήσεις προχωρούν οι δικαστικοί υπάλληλοι της χώρας,

διεκδικώντας  άμεση επίλυση των σοβαρών εργασιακών και μισθολογικών αιτημάτων
τους, τα οποία οξύνονται καθημερινά.

Στην από 4/3/2008 σχετική μας ερώτηση, στο πλαίσιο του Κοινοβουλευτικού
Ελέγχου, υπογραμμίζαμε τα χρόνια προβλήματα των δικαστικών υπαλλήλων, με
δεδομένο το γεγονός ότι ενώ σημειώνεται αλματώδης άνοδος στην κίνηση των
δικαστικών υποθέσεων, τα δικαστήρια λειτουργούν με το ήμισυ του απαιτούμενου
αριθμού δικαστικών υπαλλήλων, οι κτιριακές υποδομές είναι  ακατάλληλες έως και
επικίνδυνες και οι εργαζόμενοι παραμένουν καθηλωμένοι στο ίδιο χαμηλό μισθολογικό
επίπεδο.

Παρά τις καθησυχαστικές διαβεβαιώσεις των αρμοδίων, για διασφάλιση και
βελτίωση του εισοδήματος των ανωτέρω και για περαιτέρω  ενίσχυση των δικαστικών
υπηρεσιών της χώρας, οι δικαστικοί υπάλληλοι, εκτιμώντας την αρνητική και
παρελκυστική στάση των αρμοδίων, ως προς την αντιμετώπιση των χρόνιων
προβλημάτων  τους, διεκδικούν  προσλήψεις δικαστικών υπαλλήλων, ανακατανομή και
αύξηση των οργανικών θέσεων, αύξηση του επιδόματος ειδικών συνθηκών,
αναβάθμιση όλων των μισθολογικών κατηγοριών και αύξηση των εξόδων κίνησης και
μετακίνησης των επιμελητών δικαστηρίων, τα οποία είναι καθηλωμένα στα επίπεδα του
έτους 1999.

Με δεδομένο ότι η επίλυση των χρόνιων προβλημάτων των δικαστικών
υπαλλήλων, σχετίζεται άμεσα με την εύρυθμη λειτουργία στον κρίσιμο τομέα της
Δικαιοσύνης,

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί:
 

·        Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθενται να προβούν προκειμένου να
επιλυθούν τα χρονίζοντα εργασιακά και μισθολογικά προβλήματα των
δικαστικών υπαλλήλων στη χώρα μας;

 
29.9.2008
 

Ο ερωτών βουλευτής
 
 

Φώτης Κουβέλης


